

開心暑假夏令營 Summer Camp 2018

欢迎 2-12 岁小朋友参加，小班教学，额满即止!!!

Welcome to The Little White House Learning Centre Summer Camp 2018! We can't wait to share this great experience with the children! Our fun, loving and highly qualified teachers are well prepared to present the best Summer Camp program in terms of art, craft and different knowledge. We have planned exciting activities to spark the children's interests, imagination, and participation. We look forward to seeing you all at TLWH!

欢迎来到小白屋教育中心! 暑假快到了, 帮小朋友规划好假期了吗? 小白屋教育中心精选九大主题, 不仅有双语中文班(国、粤)、烹饪、科学等热门课程, 更设有自选课程: 如游泳、网球、足球等等活动, 让小朋友有更多选择, 培养多方位学习能力。快来小白屋一起参与快乐又趣味的儿童夏令营吧!



Register before **APRIL 30th**, 2018 to receive **Early Bird Discount!** You will receive

\$20 weekly discount applied to the third week and thereafter when you sign up for 3 weeks or more

10% off discount will be applied for referred family with 1 new family register for 3 weeks or more

4月30日前报读**3週或以上**夏令营即可享受**每週\$20元**优惠(从第**3週**开始),
一带一优惠: **1**位新生或本中心旧生连同**1**位新生, 同时报读**3週或以上**课程即可享受

9折优惠



Date 时间:

1/7/2018 - 31/8/2018 Monday- Friday 星期一至星期五

Weekly Fee 每星期费用:

Full Day 全日制: \$250, 上午 9:00am~下午 4:00pm;
Extend Hours 延长时间: \$300, 上午 8:30am~下午 6:00pm;
Half Day 半日制: \$70% of Full day, 费用为全日的 70%;
Little Half Day 小半日: \$125, 下午 3:30pm~下午 6:00pm
(Selective Club 自选精英班)

Fees include 费用包括:

- ✓ Materials fee 所有材料费
- ✓ Paperwork 练习及工作纸
- ✓ Registration Fee 注册费



Fees Not Include 费用不包括:

- ❖ Lunch \$7/day. Snacks are included 午餐及两次小食费用 7 元一天
- ❖ Selective Programs \$15/section 自选课程费用 15 元一课
- ❖ Filed Trip ticket (e.g museum) 门票费用 (如博物馆)

九大有趣主题

- 1st week 水上乐园 Water Fun
- 2nd week 中国文化周 Chinese Culture
- 3rd week 环保小卫士 Conservation
- 4th week 小小厨师(西) Little Chef (Western)
- 5th week 小小厨师(亚) Little Chef (Asian)
- 6th week 创意手工艺 Arts & crafts
- 7th week 疯狂科学 Crazy Science
- 8th week 时尚小博主 Style Smart
- 9th week 朗诵技巧营 Chinese Speech Training

Day / Time	MON 一	TUE 二	WED 三	THU 四	FRI 五
9:00am-9:30am	Outdoor 户外活动				
9:30am-12:00nn	Chinese 汉语	English 英语	Chinese 汉语	Maths 数学	Chinese 汉语
12:00nn-1:00pm	Lunch 午餐				
1:00pm-3:30pm	Theme activity 主题兴趣活动				
3:30pm-5:00pm Selective Program** 自选课程**	Intensive Chinese 汉语精读	Swimming 游泳	Tennis 网球	Soccer club 足球	Sewing 手工缝纫

备注:

1. 折扣只可用于暑期课程, 不可与别的优惠同时使用, 其中并不包括自选课程及午餐费, 及门票费。
2. 提早到本中心或放学后逾时未接者, 每 15 分钟收费 6 元, 18:00 后逾时未接者, 每分钟收费 1 元。
3. 在任何情况下, 所有费用恕不退还或转让 (因学校取消课程除外)。
4. 小白屋教育中心保留修訂及更改以上守則之權利。

REGULATIONS 1. Early Bird discount only could be applied for summer camp fee, which cannot be used together with other discounts; selective program, lunch fee, and tickets are not included in any discount. 2. Special arrangements for additional hours. Can be arranged with the office. Students will be charged at \$6 per session. \$6 per 15 minutes and \$1 per minute after 6:00 pm will be charged for late pick up. 3. No class changes will be allowed after the first day of each term unless approved by the centre. 4. The Little white House Learning Centre reserves the right to make amendment on the above said regulations when necessary.